



Flèche Wallonne

23. Abrëll 2025

LU

D'Sportskommissioun zesumme mat der Gemeng Schëtter invitëiert Iech häerzlechst op de Besuch vun der dësjäreger Flèche Wallonne, mëttwochs, den 23. Abrëll 2025.

Mir fuere moies fréi um 7:00 Auer mat engem Bus, offrëiert vun eiser Gemeng, op Huy (an der Belsch), fir do d'Arrivée vun der Flèche Wallonne zesumme mat anere Vëlosfrënn aus der ganzer Welt ze bewonneren.

- > **Depart: 7:00 Auer**
- < **Réckfaart: 18:30 Auer**
- ⊙ **Treffpunkt: Bei der Schoul „An der Dällt“ (Minsbech)**

Fir den Trajet hin an zeréck wäerte mir jeeeweils eppes iwver 2 Stonne brauchen. An der Stad Huy selwer ass bei der Maartplaz fir lessen a Gedrënks gesuergt, allerdéngs op eege Käschten.

D'Montée vun der „Mur de Huy“ ass d'Schlussarrivée ass a senger Aart eenzegaarteg, well een do als Zuschauer d'Elite vum Internationale Cyclissem souzesoen a „slow motion“ eropfuere gesäit.

Moies gesi mir d'Course vun den Dammen, woubäi d'Arrivée géint hallwer 12:00 Auer wäert sinn (si fueren 2 mol d'Mur de Huy erop). Mëttes gesi mir d'Männer gläich 3 mol de Bierg eropfuere, éier d'Schlussarrivée uewen um Bierg géint 17:00 Auer wäert sinn.

Dëst Joer ass ënner anerem den Tadej Pogacar, Gewënner vum leschten Tour de France, dobäi.

Umelle kënt Dir Iech bis den 31. März beim Olivier Vandivinit:

olivier.vandivinit@gmail.com

FR

La Commission du Sport et des Loisirs de la Commune de Schuttrange vous invite cordialement à visiter la Flèche Wallonne de cette année, le mercredi 23 avril 2025.

Nous partirons tôt le matin à 7h00 en bus, organisé par notre commune, en direction de Huy (Belgique), pour admirer l'arrivée de la Flèche Wallonne entourés d'autres amis cyclistes du monde entier.

- > **Départ : 7h00**
- < **Retour : 18h30**
- ⊙ **Rendez-vous : À l'école**
« An der Dällt » (Munsbach)

Il faut prévoir environ 2 heures pour chaque trajet. Une fois à Huy, vous pourrez profiter des restaurants situés sur la place du Marché, à vos frais.

La montée du « Mur de Huy » comme arrivée est unique en son genre. En tant que spectateur vous pourrez observer l'élite du cyclisme international monter à une allure quasi en « slow motion ».

Le matin, nous nous assisterons à la course féminine, dont l'arrivée sera vers 12h30 (elles monteront deux fois le Mur de Huy). L'après-midi, nous verrons les hommes gravir la montée à 3 reprises, avant l'arrivée finale au sommet de la montée vers 17h00.

Cette année, Tadej Pogacar, vainqueur du dernier Tour de France, participera à la course.

Inscrivez vous auprès d'Olivier Vandivinit jusqu'au 31 mars :

olivier.vandivinit@gmail.com

EN

The Sports and Leisure Commission of the Commune of Schuttrange cordially invites you to visit this year's "Flèche Wallonne" on Wednesday, April 23rd, 2025.

We will leave early in the morning at 7 a.m. by bus, organised by our Commune, to Huy (in Belgium) to watch the arrival of the "Flèche Wallonne" alongside other cycling enthusiasts from around the world.

- > **Departure: 7 a.m.**
- < **Return: 6.30 p.m.**
- ⊙ **Meeting point: At the School**
"An der Dällt" (Munsbach)

Each trip takes about 2 hours. In the city of Huy, you can enjoy the restaurants located on the market square at your own expense.

The climb of the "Mur de Huy" as a finish is unique. As a spectator, you'll see the world's top cyclists ascend it as if in "slow motion."

In the morning, we will watch the women's race, which will finish around 12:30 p.m. (they will climb the Mur de Huy twice). In the afternoon, we will see the men climb the hill 3 times before the final arrival at the summit around 5:00 p.m.

This year, Tadej Pogacar, winner of the last Tour de France, will be participating in the race.

Register until March 31st with Olivier Vandivinit:

olivier.vandivinit@gmail.com